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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:552 Sillfisket i Östersjön

Under konferensen Östersjöfiske i Simrishamn som ägde rum den 21–22 
november i år framkom att det kommer att bli ett stopp för sillfisket i område 
25 och område 26 under maj–augusti nästa år och i område 24 under maj–juni. 
Detta berör ett antal yrkesfiskare men kommer också att få konsekvenser för 
beredningsindustrin. 

Under konferensen var det många som blev förvånade över informationen. Det 
var dessutom ytterst illavarslande och anmärkningsvärt att vare sig yrkesfiskare 
eller beredningsindustrin hade fått information om saken tidigare, vare sig mejl 
eller brevledes. Än värre var att de till och med fick del av informationen 
ryktesvägen under konferensen. Detta är under all kritik med tanke på de 
konsekvenser som sillfiskestoppet kommer att få för deras respektive 
verksamheter.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

När fick statsrådet kännedom om detta beslut, och vilket agerande och vilken 
analys gav det upphov till från statsrådets sida?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-06
Besvaras senast
2019-12-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


